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Protokół z posiedzenia Komisji Edukacji Kultury 
i Sportu z dnia  22.03.2010

1. Obecni :   
- Dominik Penar – Przewodniczący Komisji 
- Andrzej Mentel – Z - ca Przewodniczącego 
- Krystian Dąbrowski – radny 
- Marian Kita – radny 
- Hanna Szotowska – radna
- Danuta Walczak – radna 

2. Nieobecni :   
- Mirosław Kędzierski –radny 

3. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli :   
- Anna Ślagórska – Z-ca Burmistrza 
- Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 
- Agnieszka Pilarek Słabikowska – kierownik wydziału Polityki Społecznej i  Edukacji 

4. Temat posiedzenia Komisji :  

1. Analiza Akcji Zima 2009
2. Sprawozdanie z prac Komisji za 2009r.
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych 
4. Sprawy bieżące 

5. Posiedzenie Komisji :   

Dominik  Penar-   Przewodniczący  Komisji –  wita  wszystkich  zebranych  na  Komisji  ,  i 

przedstawia  tematy dzisiejszego  posiedzenia  komisji  .  Przewodniczący  prosi  Panią   kierownik 

wydziału Polityki Społecznej  o przedstawienie i zreferowanie pkt. 1 z porządku posiedzenia . 

Agnieszka Pilarek Słabikowska – kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji –  Pani 

kierownik   przedstawia  program Akcji  Zima  2009  Materiały  na  komisje  zostały  przygotowane 

przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji , Miejską Bibliotekę Publiczną, Spółdzielczy Dom Kultury 

„Odeon”, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. Wszelkie informacje znajdują się w materiale, który 

dostali radni. 

Dominik Penar-  Przewodniczący Komisji –  materiał trzeba przyznać jest przygotowany dość 

dokładnie, czy Państwo radni mają pytania do tego punktu? Mam  prośbę, aby  nazewnictwo tej 

akcji zostało zmienione  , zamiast akcja to może lato w mieście lub zima w mieście. 

Dyskusja na temat Akcji zima 2009 – udział wzięli :

- Dominik Penar  - Przewodniczący Komisji 

- Danuta Walczak – radna 

– Marian Kita – radny 
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- Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza 

- Andrzej Mentel – zastępca Przewodniczącego 

Andrzej Mentel – informuje, że Miejski Szkolny Związek  co roku organizuje wyjazd zimowy do  Białki 

Tatrzańskiej koszt to 730 zł całkowicie pokrywany przez rodziców i takie zimowisko cieszy się dużym 

zainteresowaniem. 

Danuta Walczak  - chciałam podkreślić bardzo ważną rzecz , że te wszystkie zajęcia odbywały się w 

różnych miejscach miasta i każde dziecko mogło z niego skorzystać. 

Dominik Penar-   Przewodniczący Komisji  –  jeszcze  jedna kwestia,   która  nam się  nasuwa,  to 

kwestia informowania mieszkańców  na stronie internetowej o wszystkich imprezach. Jako komisja 

sporządzimy wniosek, aby ta strona nie była taka martwa. Chodzi  nam o to, aby ktoś kto będzie 

wchodził na stronę internetową wiedział co się działo i co będzie się dziać  w mieście. Chodzi nam 

głownie o sprawy techniczne strony. 

Agnieszka  Pilarek  –  Słabikowska  -  jeśli  chodzi  o  Akcję  Zima  to  wszystkie  materiały  zostały 

przekazana do wydziału Promocji Miasta w celu   umieszczenie  ich na stronie . 

Dyskusja na temat strony internetowej udział wzięli: 

- Danuta Walczak 

     - Andrzej Menel 

     - Anna Ślagórska 

     - Hanna Szotowska 

      Dominik Penar – Przewodniczący Komisji -  jeśli nie ma pytań  do Akcji Zima to chciałbym Państwu 

przedstawić pkt. 2 naszego posiedzenia Sprawozdanie z prac komisji za 2009r. 

Przewodniczący czyta sprawozdanie z prac komisji. Członkowie komisji uzupełniają sprawozdanie o 

swoje uwagi. 

Dyskusja udział wzięli : 
- Anna Ślagórska 

- Andrzej Mentel 

- Urszula Polak – Wałek 

- Dominik Penar 

- Marian Kita 
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Dominik Penar – Przewodniczący Komisji  -  proponuję przejść do pkt. 3 opiniowanie materiałów 

sesyjnych Proszę Panią skarbnik o wprowadzenie. 

Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta – omawia zmiany w budżecie 

Dominik Penar – Przewodniczący Komisji – czy są jeszcze jakieś pytania ,jeśli nie ma to proponuję 

poddać pod głosowanie punkty posiedzenia . 

Głosowanie pkt. 1 – Analiza Akcji Zima 2009r. 
Za 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymujący się – 0 

Głosowanie pkt 2 – Sprawozdanie z prac komisji za 2009r.  – 

głosowanie odbędzie się przed Posiedzeniem Sesji w dniu 25.03.2010r po naniesieniu poprawek 

Wniosek  Komisji  w  sprawie  każdorazowego  umieszczania  informacji  dotyczących  inicjatyw 

realizowanych w mieście w kalendarzu na stronie głównej miasta –www.czeladz.pl

Głosowanie : 
Za – 6 
Przeciw – 0 
Wstrzymujących się – 0 

Dominik  Penar  –  Przewodniczący  Komisji  –  podziękował  wszystkim  i  zakończył  posiedzenie 

komisji.

Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu

Dominik Penar 
Protokołowała 

Joanna Kwarciana

o Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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